

Changemaker

ESITYSLISTA



Tiimin kokous

Kokouksen numero 11/2024

Aika: Ti 8.10 klo.17.30-19

Paikka: Discord

Paikalla: Lauri Heikkinen, Heta Pirttijärvi, Aleksi Summanen, Sarlotta Laakkonen, Ridwan Ginde (klo 17.54 eteenpäin), koordinaattorit Helmi Saksholm ja Lili DePaola.

1. Kokouksen avaaminen

17.42

2. Kokouksen sihteerin valinta

Sihteerinä toimii koordinaattori Helmi Saksholm

3. Kokouksen päätösvaltaisuus

4. Esityslistan hyväksyminen

- Esityslista hyväksyttiin

5. Hallinto ja talous

- 5.1 Alma Jokinen aloittanut tapahtumakoordinaattorina
 - i. Alma esittäytyi tiimille. Vuosijuhlalle on whatsapp -ryhmä, johon pääsee mukaan.
- 5.2 Jäsenkokous
 - i. Tiimiläisten vastualueiden ajankohtaiset kuulumiset esitykseen https://docs.google.com/presentation/d/10IPt6TyQfvs3Xj_ikgDS5kZbILNLVIEwt7QE-zgx10/edit?usp=sharing
- 5.3 Tiimihaku
 - i. Hakemuksia ei ole vielä tullut. Katsotaan puheenjohtajiston kanssa miten toimitaan, jos hakijoita ei tule jäsenkokoukseen mennessä riittävästi

6. Vaikuttamistoiminta

- 6.1 Kampanjan kuulumiset
 - i. Kehitysyhteistyö -teemasta tulossa instagramiin postaus, Heta kirjoittanut aiheesta
 - ii. COP:in aikaan laitetaan vielä kolmas postaus ilmastoteemasta ja loppuvuodesta vielä yleiskatsaus

- iii. Teesit ovat hyvällä mallilla, viimeinen kaipaa vielä vähän hiontaa
- 6.2 Vaikuttamistoiminnan teeman työpaja viikonloppuun
 - i. Heta & Lauri työstävät tämän, Sitran tulevaisuustaa pohjana tähän. Lopputuloksena ehdotukset vaikuttamistoiminnan teemaksi

7. Viestintä

- 7.1 Somekalenteriin ajastettu mentoritapaamisen postauksia
 - i. Tsekataan somekalenteria, jotta ei tule samalle päivälle useampia postauksia

8. Tapahtumat, vierailut ja koulutukset

- 8.1 Menneet tapahtumat & vierailut
 - i. Kuullaanko meitä?
 - 1. Tapahtuma oli onnistunut. Väkeä olisi voinut olla vähän enemmän.
 - ii. Vaasan lyseon lukion vierailu
 - 1. Onnistunut vierailu, noin 30 opiskelijaa ja 2 opettajaa.
- 8.2 Tulevat tapahtumat & vierailut
 - i. Changemaker-viikonloppu
 - 1. 18 osallistujaa tulossa
 - 2. Ohjelmasta on tulossa melko toiminnallista, esimerkiksi globaalikasvatusmateriaalin testaamista ja vuosijuhlan valmistelua. Sunnuntain toimintapajaan some-, podcast- ja kylttipiste.
 - ii. Changemaker-ilta 22.10. Ilmasto-oikeudenmukaisuus
 - 1. Päivitys järjestelyiden tilasta
 - a. Amnestylta tulossa alustaja. Lauri kysyy lisäksi Luontoliitolta.
 - b. Töölön kirjasto vahvistunut tilaksi ja toimimaan rinnakkaisjärjestäjänä. Kirjastosta löytyy myös etävälineet.
 - 2. Onko joku tiimistä kiinnostunut juontamaan keskustelun?
 - a. Nyt ei kukaan ilmoittautunut, Lili voi tarvittaessa hoitaa
 - 3. Some-viestintä alkaa pian. Ensimmäinen postaus tulee ennen viikonloppua
 - iii. Mentoritapaaminen 25.10.
 - 1. Jemina ja Minna juontavat tapahtuman
 - iv. Vierailu Varkauden nuorten tapahtumassa 26.10.
 - 1. Ronja menossa Jyväskylästä
 - v. Vuosijuhla 23.11.
 - vi. East African Youth Peace Seminar 28.11.

1. Panelistit ja moderaattorit ovat haussa

9. Yhteistyöpyynnöt

- 9.1 #Sovinto -materiaali Lähetyssseuran kanssa
 - i. Materiaalin nimeksi suunniteltu #Sovinto - rauhantaitoja isosille ja ryhmänvetäjille. Puhutteleeko tämä?
 - 1. Mieluusti sellainen, joka sopii myös yleisemmin käyttöön. Iskevämpi nimi voisi olla rauhantaitoja ryhmänvetäjille. Onko seurakunnille kynnyskysymys jos otsikossa ei ole isosia tai seurakuntia?
 - ii. Millaisia kansainvälisen rauhantyön näkökulmia materiaalissa olisi hyvä nostaa esille?
 - 1. Esim nuoret konflikteissa, nuoret rauhanrakentajat. EAYPS -panelisteilta kysytään lyhyitä haastatteluja jälkikäteen, kerätä tarinoita yms. Youth Peace Ambassador avaa tilaisuuden, häneltä voisi kysyä asiasta myös.
- 9.2 Connect for Global Change -hanke
 - i. Nuorten rauhanseminaari - Itä-Afrikkalaisilla järjestöillä voisi olla kiinnostusta hakea yhdessä. Ei välttämättä mahdollista EU-rahoituksen puitteissa
 - ii. YoungCaritas voisi olla mahdollinen, kysyivät yhteistyötä aiemmin
 - iii. Muita mahdollisia esim Nuorten Akatemia, kirkolliset järjestöt esim Piplia

10. Globalisti-lehti

11. Globalisti-podcast

12. Paikallisryhmät ja jäsenasiat

- 12.1 Oulussa kauden avaus 2.10. - roskakävely Elokapiinan kanssa
- 12.2 Paikallistoiminnan tilannekatsaus
 - i. Oulussa syksyn toiminta suunnitteilla, Espoo ja Turku näillä näkymin tauolla. Tampereella Aino kiireinen ja ei pysty ainakaan yksin olemaan käynnistämässä toimintaa.
 - ii. **Keskustelu:** Miten paikallistoimintaa halutaan tukea ja kehittää ensi vuonna? Pitäisikö paikallistoiminnan raameja muuttaa?
 - 1. Ryhmämuotoisen toiminnan tulevaisuutta hyvä miettiä, sillä jatkuvuus on ryhmille haaste. Pitäisikö siirtyä suosiolla ajattelemaan, että paikallistoiminta on popup -henkistä toimintaa, jota on siellä missä vapaaehtoisia

on? Toiminnan valtakunnallisuudesta on kuitenkin hyvä pitää kiinni. Esim OKM vaatii toimintaa 7 maakunnan alueella vuositasona. Keskustellaan paikallistoimijoiden kanssa millaisia toiveita ja tarpeita toiminnan suhteen voisi olla, esimerkiksi Oulussa ryhmätoiminta on onnistunut. Ylimääräinen panostus voisi olla esimerkiksi paikalliskoordinaattori tai osa-aikainen työntekijä, joka voisi järjestää tietyt tapahtumat paikkakunnalla. Paikalliskoordinaattoritoiminnan kokeileminen uudelleen sai tiimiltä kannatusta.

13. Kansainvälinen toiminta

14. Muut esille tulevat asiat

- Sarlotta on menossa NAVI:n varjokirkolliskokoukseen viikonloppuna, voi ottaa sieltä someen materiaalia. Sopii tarkemmin Jeminan kanssa.

15. Kokouksen päättäminen

- Kokous päätettiin klo 18.51